

Taiwan Pavilion 台湾展团



展团历史	第七届
Edition	7 th edition
主办单位	台湾区照明灯具输出业同业公会
Organiser	Taiwan Lighting Fixture Export Association
主题	台湾LED照明技术的应用
Theme	Taiwan SSL Lighting Technology
展团亮点	参展商将带来涵盖整个LED产业链的技术与应用,包括测试设备及基材、LED技术、LED室内及户外照明、自动化照明等。
Pavilion Highlights	A showcase of LED technologies and applications across the LED value chain, including components and testing equipment, modules, automotive lighting, industrial lighting, commercial lighting and outdoor lighting.

台湾展团主办单位简介 Introduction of Taiwan Pavilion Organiser



台湾区照明灯具输出业同业公会 Taiwan Lighting Fixture Export Association

台湾区照明灯具输出业同业公会是由台湾地区经营照明灯具及相关零配件厂商共同组成的工商团体,于西元 1989 年 在台北成立;立会宗旨以推广国际贸易、促进经济发展、协调同业关系、增进职具利益为目标。由创会的七十余家 会员,到目前维持近有八百家左右,在台湾地区是一个组织健全壮大的工商职业团体、活力充沛的为业公会。

The association was founded in 1989 in Taipei, Taiwan. TLFEA is an organisation composed of manufacturers, distributors in the field of lighting fixture industry. The purposes of the association are to promote international trade, and perform functions and activities in order to enhance the communications and interactions among members for better services to their customers in the market. The number of TLFEA members has now arisen to above 800 mark from the original number of 70° s at the outset of this association. The association is well regarded by the industry and the public for its good performance.

台湾展团展商 Taiwan Pavilion Exhibitors

Aitek

亚利通科技股份有限公司 Alitek Technology Corp.

亚利通专注于发展照明电源管理芯片控制方案,包含 LED 低谐波可控矽调光、PWM 调光及节能灯芯片方案应用,方案成本低及高性价比具高度竞争力。

Alitek technology is focusing on power management solutions for lighting. Major products are Low THDi Triac and PWM dimmable, CFL and Ballast. All of products are low BOM cost and high performance.

Tel: 886-2-77461117

Fax: 886-2-77461118

Email: sales1@alitek.com.tw

展位号 Booth no.: 11.2 C01



Website: http://www.alitek.com.tw



丽光科技股份有限公司 Beautiful Light Technology Corporation

BLTC 窄射灯是集工业设计,最先进的 LED 技术和优质光学系统于一体。与传统 CDMA 光源相比,节能效果显著,照明效果也十分相近。精益求精的结构设计,实现了外形风格自由组合且寿命长达 40000小时、维护成本极低。完美的整体设计实现了光照强度和色彩呈现的完美平衡。

BLTC narrow spotlight is integration of industrial design, optical design and with most advanced LED technology. The lighting effect is very similar to the traditional CDM light source and with better efficiency. The mechanical design of the lamp has demonstrated a modern look and with lifetime of 40,000 hour and low maintenance cost. The perfect design is creating a balance between the light intensity and color.

Tel: 886-5-2392881

Fax: 886-5-2392007

Email: sales@bltc.com.tw

Website: www.bltc.com.tw





展位号 Booth no.: 11.2 B02



EMPREX

英群企业股份有限公司 Behavior Tech Computer Corp.

- 高散热散热塑胶专利外观设计
- 超轻重量,业界第一 突破性产品
- 日本一线大厂验证通过, 品质保证
- 利用专利 Reflector 设计可达 75 度
- 省下大型灯罩空间与成本问题
- 广泛应用于室内和室外场合,如工厂,地下室,仓库 大礼堂, 体育场馆,停车场
- 采用宽压及高压电源设计,符合绝大多数国家需求。
- Full range power input: 100~310Vac
- Lightweight indoor high bay LED light and lower power consumption
- To replace Mercury/HPS bulb directly, save 80% power.
- Quick lighting on, no warm-up delay, no flicker.
- Safe light source, No UV & IR
- No pollution, recyclable, meet ROHS compliant.
- Able to be used in factory, warehouse, supermarket, hotel etc.

Tel: 886-2-26961888 Fax: 886-2-26961899 Email: julia@btc.com.tw

展位号 Booth no.: 11.2 D05



Website: www.btc.com.tw



浚洸光学科技(股)有限公司 **Chun Kuang Optics Corp**

浚洸光学由-群累积数十年经验的技术团队组成,拥有光学、机构、 模具设计及光学塑胶射出等专业技术,我们的产品广泛应用于商业照 明、室内室外照明、街灯照明及医疗照明等领域:并著重在开发高效 能 CoB 透镜、超薄变焦透镜、低眩光超广角车尾灯透镜、月晕光斑 透镜及火焰光腊烛灯透镜... 等多元化的产品以期能满足客户的需求。

We gathered some experienced experts in optical design, mechanical design, mold design, and optical plastic injection. We provide high precision & stable optical components and complete service for our customers.

We focus on the high-ended LED lighting lens such as the high intensity lens for COB led, Ultra-Thin Multi-Angle Zooming lens, Vehicle Tail Light Glareless LED lens, high efficiency stage LED lens, Soft Shading lens and Flame Candle LED light Lens..etc. Besides, we still keep developing many kind of lens to fit the requirement of our customer.

Tel: 886-3-6960168-303 Fax: 886-3-6960228 Email: henrycheng@ckoptics.com

Website: www.ckoptics.com



展位号 Booth no.: 11.2 C02

嘉阳电机有限公司 Cikachi Electric Co Ltd

专业生产、销售 CIKACHI 品牌 LED 照明灯具,产品具有高功率、无频闪、长寿命等特点,从而达到节能、环保、 健康护眼的效果,且产品已通过 CCC、CE、CB 等权威部门认证

CIKACHI LED light has high luminous efficiency, long life, energy saving, and protect your eyes with NO STROBE EFFECT. Our product quality certification by CCC, CE, and CB.

Tel: 886-03-3754928

Fax: 886-03-3759439

Email: yap@cikachi.asia

Website: www.cikachi.asia

展位号 Booth no.: 11.2 C09



艾笛森光电股份有限公司 Edison Opto Corporation

艾笛森光电公司总部成立于 2001 年 10 月,座落于台湾新北市中和 区,拥有实力坚强的研发及业务团队,专门设计与制造高功率 LED 产品,为因应市场高速成长的产能需求并扩大服务版图,艾笛森分别 于中国东莞及扬州设立厂房,并于美国设立子公司,藉由先进的厂房 设备及全球绵密的服务网络,艾笛森可为世界各地的客户提供完整的 产品支援与迅速的交期服务。

展位号 Booth no.: 10.2 A19



Edison Opto has established the headquarters in Chung-Ho Dist, New Taipei City, Taiwan since October, 2001. Edison Opto is a professional LED manufacturer which specialized in designing and producing High-power LEDs, solid state lighting applications. LED sensors and SPDIFs. In response to the rapid growth of capacity demand. Edison Opto has established factories in Dongguan and Yangzhou. Besides, in order to expand the service domain, Edison Opto has established subsidiaries in USA and Germany. Based on the worldwide service network, Edison Opto provides customers with complete product support and prompt delivery services.

Tel: 886 2 8227 6996 Fax: 886 2 8227 6997 Email: chinaservice@edison-opto.com.cn Website: www.edison-opto.com.tw



EmCom Technology Inc.

高效能吸顶式 HF 高频 LED 感应灯,户外用 PIR 人感 LED 感应灯, HF 高频感应器模组,提供节能及家庭自动化照明。

High efficiency Ceiling mount High Frequency sensor LED light, Outdoor PIR sensor LED light, High Frequency sensor modules, offering energy-saving & home automation illumination.

Tel: 886-2-27177766 Fax: 886-2-27171800 Website: www.emcom.com.tw Email: security@emcom.com.tw

展位号 Booth no.: 11.2 C07



EVERLIGHT 亿光电子工业股份有限公司 **Everlight Electronics Co., Ltd.**

亿光将展出全系列照明元件,可应用于居家、商业、办公室、工业及 特殊照明等,满足客户全方位需求。

Everlight will showcase all series of lighting components. It can be used in multiple applications, such as residential, commercial. office, industrial and special lighting applications, in order to provide the impeccable product solutions for clients.

Tel: 886 2 2685 6688

Fax: 886 2 26856699

Email: market@everlight.com

展位号 Booth no.: 10.2 B02



Website: http://www.everlight.com/



力致科技股份有限公司 Forcecon Tech Co Ltd

现况大功率 LED 灯具可法 500W 以上,其能量密度趋近 50W cm²2,习用多支热导管的解热方案已渐被均温板 (VC) 取代,因单支 热导管无法提供足够热传递能力及能量密度,而均温板在长距离大面积不易制作且成本高,力致回路式热管则具优异的长距离热传能力及 抗力率 LED 抽作为率 LED 结合力效回路式热管之解热方案,可满足大功率 LED 热扩散需求,降低操作温度 Ti,延长 LED 寿命。



展位号 Booth no.: 11.2 C18



Currently high power LED light is over 500W and power density can reach 50W/cm²2. Conventional thermal solution w/ multiple heat pipes has gradually been replaced by Vapor chamber. Because of heat pipe's insufficient heat transfer capacity and power density and the vapor chamber's fabrication uneasily and much higher cost in large size, Forcecon's new loop heat pipe has excellent thermal transportation capability for long distance and better antigravity operating. By using Forcecon's new loop heat pipe module, you can solve high power LED thermal issue and decrease junction temperature to extend the operating life of the LED light.

Tel: 886-3-5512035

Fax: 886-3-5512039

Email: sales@forcecon.com

Website: sales@forcecon.com



佳总兴业股份有限公司 GIA TZOONG ENTERPRISE Co LTD

佳总今年除了展是应用于 LED lighting 的 PCB/MCPCB 产品外,也展出创新设计的轻钢架型灯管。

Substrates for LED application (PCB/MCPCB etc). [NEW] proud to introduce, first of its kind, green innovation with cost effective solution Light Steel Frame LED Tube.

Tel: 886-3-3667382

Fax: 886-3-3667389

Email: mhyu@gia-tzoong.com.tw

Website: www.gia-tzoong.com.tw



洋鑫科技股份有限公司 GlacialTech Inc

GL-BL150 天井灯提供强大的输出照明每瓦 111 流明,拥有 IP66 防护等级可安装在户外场所使用,GL-BL150 搭配照度增强器和支架即可转变为投射灯。

The GL-BL150 high bay light features up to 111 lm/w output, and rugged IP66 weatherproof design for outdoor usage. For a narrower beam angle with higher lux and increased throw, the Tulip I Lux Enhancer accessory turns the GL-BL150 into a spotlight, great for outdoor lighting.

Tel: 886-2-22441227

Fax: 886-2-22421499

Email: sales@glacialtech.com



展位号 Booth no.: 11.2 C05



Website: www.GlacialTech.com



绿介科技有限公司 Green First Corporation

环保/创新/科技-用创意点亮您的生活。

一个创新且精心制作 100% 实木和竹制的 NFC 蓝芽喇叭触控可调光 LED 护眼台灯,结合自然氛围的设计概念。是为了让生活上更便利。你可以使用它与蓝芽装置相容的设备,如平板电脑,智慧型手机,笔记本电脑,电脑或媒体播放器放器。人性化且符合人体工学的设计,当你需要使用它阅读时,有好的护眼台灯来辅助,能防眩光功能和防双重明影产生,且亮度能依自己环境需求做调整,使阅读时,眼睛不多疲劳,好的外观设计,更不会在阅读时有压迫感,让你在居家阅读时能达到真正的放松。

Eco-friendly Smart Table Lamps - Light Up Your Life with Creativity

ELEGANT & SIMPLY WIRELESS SPEAKER WITH DIMMABLE LED LIGHTING

A thoughtfully crafted 100% wood or bamboo NFC Bluetooth speaker LED lighting with a natural vibe is designed to make life more convenient when you're on the go. You can use it together with a powered device such as your tablet, smart phone, laptop, computer or mediaplayer with a Bluetooth compatible device. Adjustable, ergonomic design that gets light just where you need it.

Tel: 886-2-89431008 Fax: 886-2-89431099 Email: clare.greenfirst@gmail.com Website: www.greenfirst.com.tw







宏齐科技股份有限公司 **Harvatek Corporation**

CSP 照明元件供应商 CSP Lighting Component Supplier

Tel: 886-3-5399889 Fax: 886-3-5399227 Email: sales@harvatek.com Website: www.harvatek.com



伟圣国际股份有限公司 Home Resource Ind. Co Ltd

伟圣 (虹瑞斯照明) 专利新设计。LED 充电情境灯。郁金香系列有"彩色塑料版本 ETLED-50BP"及"高档电镀金属版本 ETLED-50B"。 适用锂充电电池及 USB 线。可携方便。

Home Resource New Design. Patented Rechargeable LED Mood Light. Tulip Series have Deluxe Version (Metal in Plated finish ETLED-50B) and Bloomy Version (Plastic in Color Painting color ETLED-50BP). Can be powered by Lithium Rechargeable Battery or Micro USB cable. Portable and Convenient.

Tel: 886-2-28091212-57 Fax: 886-2-28081565 Email: hr@homeresource.com.tw

展位号 Booth no.: 11.2 C12

展位号 Booth no.: 11.2 C17





Website: www.homeresource.com.tw

展位号 Booth no.: 11.2 C06



英属开曼群岛商虹扬发展科技股份有限公司 **HY Electronic (Cayman) Limited**

虹扬科技成立于 1984 年,是整流二级体及桥式整流器的专家及领导 品牌。在产品上,从产品研发、芯片制造、封装、测试到成品完成, 采取垂直整合的产品策略。虹扬的整流二极体及桥式整流器用途非常 广泛,且多处运用于 LED 光源。在品质方面,虹扬拥有的认证包括 ISO9001,ISO14001,UL,SONY green partner······等

HY ELECTRONICS (CAYMAN) LIMITED, the leading brand of diode and bridge rectifier, built in 1984 in Taipei. From the R&D to end products, HY has a vertical integration of our mass production. The diode and bridge used in many ways, especially using in LED products. The certification we passed: ISO9001, ISO14001, UL, TS16949, UL and SONY green partner.

Tel: 886-2-89131399

Fax: 886-2-89131388

Email: hy@hygroup.com.tw

Website: www.hygroup.com.tw



印思创意有限公司 Inns Creative Co., Ltd.

【LED 星星光源灯泡】

有别于一般传统灯泡,外部灯罩采用独家专利光学灯壳,内部搭配简约亦 或是缤纷 LED,透过灯光折射,展现多样且绚丽的效果,是用于各种商业 空间及居家环境,增添不一样的视觉感受。现有 5 种图案效果及各种灯光 色彩可供选择应用,未来将持续研发,供应市场多样需求。 *已获得专利

Unlike traditional light bulb, with special patterns and various light colors, Starry Light Bulb presents unique and stunning effect. Its attraction is unfathomable than you could imagine! Recommend use for indoor decoration (house, store, seasonal dé cor...etc.). * Patent granted.

Tel: 886-7-3733000

Fax: 886-7-3723366

Email: innscreative@gmail.com



展位号 Booth no.: 11.2 C15

展位号 Booth no.: 11.2 C08

Website: www.skvinn.com.tw



井得企业有限公司 Kingtec Lighting Co., Ltd.

高品质、更专业的 LED 室内,户外照明及家具

High precision & professional LED lighting for indoor, outdoor and furniture





Tel: 886-2-26805001 Fax: 886-2-26805605 Email: sales@kingtecgroup.com Website: www.kingtecgroup.com



恒日光电股份有限公司 Lighten Corp.

恒日光电位于台湾桃园致力于高导热(铜基板)、高信赖性、宽可视 角、COB 多晶封装、易组装、无暗区 LED COB 产品封装之专业制 诰开发。

专为天井灯、工矿灯、投光灯、隧道灯、路灯等面光源灯具与专业舞 台摄影灯之高效模组。

全方面客制化服务&设计,包括瓦数规格、色温规格 (1600K~20,000K)、显指范围 (Ra65 - Ra98)。



展位号 Booth no.: 11.2 C04

Taiwan Taoyuan, Lighten Corp Ltd, we are expertise on LED high power COB solutions, our products are suitable for most your fixture applications, especially for high bay, spot lighting, projection lighting, street lighting, plant growth light ... high power COB, we can cover all your COB needs from 5 to 500 W ranges, and with high efficiency & high Ra values (65~98) and wide range of CCT offering (from 1600K~20,000K).

we are main apply by copper substrate which is the best commercial metal material with outstanding heat transferring, especially for high power areas... so we can ensure the COBs with longer life time and less efficacy decay. If possible you can visit our Web site to know about us, thanks again and looking forward to have your reply soon.

Tel: 886-3-4636558

Fax: 886-3-4636836

Email: linda.liang@lighten.com.tw

Website: www.lighten.com.tw



东莞骏风电器有限公司 Vaxcel International Co., Ltd.

得利灯饰 LED 户外照明兼警示灯,智能感应双阶亮度照明,夜间接 收到红外线感应启动大亮模式,感应结束,亮度恢复到低亮度节能模 式。 360 度无死角感应,最远感应距离 21 米。简易快速安装,灯头 与感应头方向可随意调整。

展位号 Booth no.: 5.2 C46



Tel: 886-2-28912168

Fax: 886-2-28912568

Email: nx-pearl@nextech-lighting.com

Website: www.dualuxlight.com.tw

% VENTO°

立原家电股份有限公司 Pan Air Electric Co Ltd

立原家电成立干 1981 年, 牛产马达与高品质精品吊扇, 全程台湾制 造,并以自有品牌『芬朵』在海外销售。

Pan Air Electric Co., Ltd. was founded at 1981, produces fan motor and high end ceiling fan all in Taiwan, open up VENTO brand name sell in Taiwan and overseas, supply elegant and stylish fan.

展位号 Booth no.: 11.2 C14



Tel: 886-4-25271155 Fax: 886-4-25270886 Email: pauline@nextech-lighting.com Website: www.ventotw.com



泰山电气有限公司 Powerlux Electrical Co., Ltd.

LFD 商业照明

We, POWERLUX specialize in Commercial Lighting Fixture Develop & Manufacture. Inside of our beautiful light fixtures we use PHILIPS LED modules and power supplies. PHILIPS Fortimo SLM Gen5 spotlight module provides a fantastic color experience with deep color saturation. natural white tones and color consistence.

POWERLUX was founded in Taiwan in 1955. We started up our business as a domestic wholesaler for electrical materials. In year 1993, due to our success and the foreseen opportunity in lighting we have switched our focus to commercial lighting exclusively. We have offered high quality products and flexible customer service over the last two decades. With our 25 years' reputation and professional knowledge, we continue to strive for success with our long-term partners and global customers.

展位号 Booth no.: 11.2 C16



Tel: 886-2-25551325 Fax: 886-2-25587825 Email: taisan.power@gmail.com Website: www.powerlux.com.tw



星权贸易股份有限公司 **Shinkando International Co Ltd**

星权公司,专业 LED 灯研发生产工厂,除畅销品轨道灯、投射灯外, 最新推出 TRIAC 调光灯系列,球泡灯 /MR16/AR111/ PAR 灯,调光 效果极佳,低亮度也不抖动。

Shinkando Group, professional LED lighting manufacturer, except of top popular track light, spot light, newly launching TRIAC dimmable series : BULB/MR16/AR111/PAR Light with smooth dimming effect, no flicker even low brightness.

Tel: 886-2-28912168 Fax: 886-2-28912568 Email: shinkandogroup@gmail.com

展位号 Booth no.: 11.2 D01



乔越实业有限公司 Sil-More Industrial Ltd

乔越为专业胶材代理商,针对 LED 产业展出对车用、照明、IR 等 LED 适用的各种胶材、接著剂、导热方案以及全系列先端材料产品 提供最迅速、创新且全方位的胶材应用解决方案,帮助客户在产品上 的效率提升及对研发创新上更有利的发展。

Sil-More is the professional Electronics Glues Expert. In this Exhibition, Sil-More will display various materials and offer innovative solutions for automotive electronics, lighting, IR, LED and other related application on LED industry. We'll do the best that we can to make our customers be more efficient and progressive in their products.

Tel: 886-2-77059500

Fax: 886-2-85122988

Email: service@silmore.com.tw

Website: www.shinkando.com



展位号 Booth no.: 11.2 C10

Website: www.silmore.com.tw

fu mo

喻豪实业有限公司 Yu Hao Technology Co Ltd

喻豪实业有限公司为专业之台灯供应商,我公司生产的高品质LED 台灯,提供宽广而舒适的照明,特别适合办公室及家庭使用。

Yu Hao Technology Co., LTD is a professional desk/task lamp supplier in Taiwan. We have designed and manufactured exquisite lighting products especially for modern Home/office environment.

Tel: 886-2-25925706

Fax: 886-2-25925710

Email: neil@yuhao-tech.com

展位号 Booth no.: 11.2 C19



展位号 Booth no.: 11.2 D07

Website: www.yuhao-tech.com



照能科技股份有限公司 **Zhao-Neng Technology Co Ltd**

MF250N 手持式频闪测试计功能 - 具有 flicker percentage, flicker index 及 SVM 参数测试功能,同时提供闪频的时域光波形及光讯号频 率傅立叶转换图形分析。甚至提供光源需要光谱测试。

The MF250N contains 3 in 1 flicker measurement functionflicker percentage, flicker index and Stroboscopic Effect Visibility Measure, and still keep Time domain light wave, FFT frequency domain analysis. Even more the optical spectrum measurement for lighting.

Tel: 886-2-22469388

Fax: 886-2-22462377

Email: qp-tech2008@hotmail.com

www.gp-tech.com.tw

Exhibitors are listed in alphabetical order. Information is provided by exhibitors.

